

L'appel du 4 mars

Les responsables de l'Union des Églises Évangéliques Arméniennes d'Eurasie lancent un appel à la Paix et à la Prière. Dans ces temps difficiles et inquiétants, nous prions pour les dirigeants de la Russie et de l'Ukraine ainsi que pour les « grands » de ce monde. Que Dieu accorde un esprit de sagesse et de réconciliation. Que Dieu vienne en aide aux blessés, aux sans-abris, aux réfugiés et aux familles endeuillées. Que la paix revienne rapidement !

*Pasteur René Léonian,
Président de l'Union des Églises Évangéliques Arméniennes d'Eurasie*

CALL for PEACE and PRAYER

The leaders of the Union of Armenian Evangelical Churches of Eurasia launch an appeal for Peace and Prayer. In these difficult and worrying times, we pray for the leaders of Russia and Ukraine as well as for the "greats" of this world. May God grant a spirit of wisdom and reconciliation. May God help the injured, the homeless, the refugees and the bereaved families. May peace come soon !

*Rev. D^r. René Leonian,
President of the Union of Armenian Evangelical Churches of Eurasia*

L'Union des Églises Évangéliques Arméniennes d'Eurasie regroupe les églises et communautés Évangéliques Arméniennes des Républiques de l'ex-Union Soviétique et des pays de l'Europe de l'Est. Le rôle de cette Union est d'aider les églises à croître et à former leurs responsables spirituels. Elle procure des soutiens pastoraux aux jeunes leaders, aide à la mise en place de programmes d'Éducation Chrétienne et organise des programmes sociaux, éducatifs et culturels.

The Union of Armenian Evangelical Churches in Eurasia brings together the Armenian Evangelical churches and fellowships of the Former Soviet Union Republics and the Eastern Europe former Communist bloc. The Union aims at helping the churches grow and its pastors mature without neglecting the church planting ministries. It provides pastoral support to the ministers and young leaders ; helps in the implementation of Christian Education programs and organises social, educational and cultural programs.